
 
Styrelsemöte 2019-04-14 
 

 

 

 

 

Plats: Båthamnens klubbstuga 

Närvarande: Gillis Andersson, Per Johnsson, Gunnar Gustavsson, Göran Bengtsson, Carina 

Sunnerås Börjesson, Bengt Unell, Bert Dahlgren, Björn Alfredsson och Mikael Jörgner. Alla i 

styrelsen var närvarande. 

 

 
1. Ordföranden Gillis Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

2. Dagordningen presenterades.  

 

3. Carina gick igenom föregående mötesprotokoll. 

  

4. Göran Bengtsson gick igenom den ekonomiska redovisningen. Göran lade fram ett 

förslag för Budget 2019. 

 

5. Underlag för ersättningar för året delades ut. 

 

6. Per gick igenom läget i arrendeförhandlingarna och inget nytt har hänt. 

 

7. Vi har ca 500 registrerade mailadresser i vårt medlemsregister. Vi ska lägga in en 

blänkare på Facebook till de som ännu inte lämnat sin mailadress till föreningen. 

 

8. Tipspromenaderna blir som vi beslutat tidigare 2 gånger i veckan. Vårpromenaden 

blir den 30 maj. Per & Bert ska sätta upp information runt Valborg. Vi kommer även 

att sätta upp anslag i Stafsinge och Glommen. Överskottet från Vårpromenaden 

kommer att gå till bättre begagnade cyklar till förbandsstugan. 

 

9. Under perioden 1 juni till och med 31 augusti kommer det att finnas sjuksköterskor i 

förbandsstugan. När det gäller putsning av grunden så kommer vi att lägga ut en fråga 

på Facebook om hjälp från medlemmar. 

 

10. Kvarteret Måsen håller i midsommarfirandet och arbetet flyter på. 

 

11. Regina håller i Sommarjympa och Carina kommer att sätta ut anslag om detta. 

Gunnar ordnar skylten som ska sitta vid förbandsstugan. 

 

12. Mikael har pratat med kommunen angående besiktning av vår lekplats, men de gör 

inte sådant. Gillis kollar reservdelar till lekplatsen. Vi ska kolla om man kan få bidrag 

till reparation till lekplatsen. 

 

13. Strandloppisen blir den 18 juli.  

 

14. Arbetet för Sommar 2019 pågår för fullt. Kommittén lade fram förslag om familjefest. 

De ska ta fram ett slutligt förslag med kostnader och vilka tillstånd som behövs till 

nästa möte. 
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15. Vi pratade om Samverkan med andra organisationer i närheten för att marknadsföra 

Olofsbo. Gillis tar kontakt med bl.a. Campingen, Caravan Club m.m. 

 

16. Vi har fått en förfrågan angående Laddstolpar till Olofsbo. Vi beslutade att vi inte gör 

detta. 

 

17. Årsmötet kommer att ske den 7 juli klockan 10:00 på Caravan Club. 

 

 

18. Övriga frågor:    

 

• Per & Björn har fått ett snabbt svar från Kommunen angående hundbadet. De 

kommer att harva stranden och sätta upp hundlatrin vid parkeringen.  

• När det gäller den mobila avfallshanteringen så har Gillis varit i kontakt med 

VIVAB och de kommer inte att ha någon mobil avfallshanteringen till de 

områden som är inom en radie på 15 km till den stora avfallsåtervinningen. 

 

 Nästa möte hålls den 26/5 i båthamnens klubbstuga kl. 10.00 
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…………………………..  ……………………………. 

 Carina Sunnerås Börjesson  Gillis Andersson 

 


